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Abstract (en)
The stop, designed to limit the relative movement of two telescopic tubes (6, 7), consists of a base (36) mounted on one of the two tubes having
two projecting side lugs passing on either side of the other tube and holes (39) for an axle and a cam. The cam is fitted with a handle that enables
it to be rotated to grip or release the sliding tube. The stop can be used in conjunction with other fastenings to attached two adjustable telescopic
supports to a ladder to prevent it from tilting sideways when propped against a building or post.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un organe de solidarisation utilisé pour régler le coulissement entre deux tubes (6,7) formant des mâts télescopiques (4, 5),
caractérisé en ce qu'on dispose sur l'un des mâts (4, 5) une embase (36) comportant deux pattes en saillie (37, 38), placées de part et d'autre du
mât (4, 5), cette embase étant munie d'un orifice (39) supportant un axe (40) coaxial à une came (41). La rotation de la came (41) autour de l'axe
(40) permet que la partie périphérique (42) de la came (41) vienne tangenter la paroi externe de l'un des mâts (4, 5).Application à un dispositif de
stabilisation d'une échelle. <IMAGE>
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